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Številka: 900-193/2012-3 
V Ljubljani, dne 16.10.2012 
             
 
 
 

ZAPISNIK 

 
 
10. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 10.10.2012 ob 18.00 
uri na sedeţu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
10. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 10 
članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Ljubo Baša, Vera Debeljak, Dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc 
Šinkovec, Hermina Kastelic, Jerneja Končan Babič, Robert Okorn, Vojko Perhavec, Metodij Rigler, 
Maja Rus, mag. Andreja Troppan, Marjan - Jernej Virant,  Andreja Vrtačnik Kremţar. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA:  Gregor Verbinc, Gašper Ţupan. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Ţidanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL. 
 
Predsedujoča je predlagala dnevni red, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje. Ker dodatnih 
predlogov ni bilo, je dala na glasovanje PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

01. Potrditev zapisnika 9. redne seje in 5. izredne seje Sveta ČS Rudnik 
02. Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
03. Oblikovanje in potrditev finančnega načrta ČS Rudnik za leto 2013 
04. Oblikovanje in potrditev finančnega načrta ČS Rudnik za leto 2014 
05. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12  PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
 

 
 

AD 1 
Potrditev zapisnika 9. redne seje Sveta ČS Rudnik 

 
A.) Potrditev zapisnika 9. redne seje 
Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo 
zapisnik 9. redne seje.  
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Člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/10:  
Zapisnik 9. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 1/10 je bil sprejet. 
 
B.) Potrditev zapisnika 5. izredne seje 
Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je odprla razpravo. 
 
Člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/10:  
Zapisnik 5. izredne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 2/10 je bil sprejet. 
 
Po glasovanju se je seji pridruţila Vera Debeljak. 
 
 
 

AD 2 
Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 

 
Predsedujoča je prisotnim predstavila aktivnosti od zadnje redne seje; 

 Poročilo o odkupu parcel Ob dolenjski ţeleznici; Predsedujoča je prebrala poročilo Oddelka za 
ravnanje z nepremičninami s podatki o pridobivanju parcel za cesto. Robert Okorn je predlagal, da 
se pred vsako sejo od ORN zahteva nove podatke.  

 Sestanek v zvezi s prometno situacijo v Ulici borcev za severno mejo ter ostalimi prometnimi 
zadevami v ČS Rudnik je potekal 24.9.2012. Prisotni na sestanku so se dogovorili, da je 
enosmerna cesta neprimerna in da je potrebno poiskati trajno rešitev glede parkirnih mest. OGDP 
bo pridobil podatke o moţnosti parkiranja na zemljišču ţeleznice ter pregledal, kje je ţe mogoče 
urediti parkirna mesta v sklopu MOL-ovih parcel. Glede ostalih prometnih zadev so bili 
izpostavljeni tudi predlogi za hitrostne ovire v Andričevi ulici in Voduškovi ulici. Odločeno je, da se 
hitrostnih ovir ne postavi, naredijo pa se optične ovire. Predsedujoča je predstavila tudi ostale 
prometne ureditve na območju ČS Rudnik. Robert Okorn je ob tem opomnil, da je potrebno s 
Sluţbo za promet doreči tudi terminske okvirje za posamezno izvedbo.  Ljubo Baša je izpostavil 
kriţišče Dolenjska cesta – Lorenzova ulica, kjer se dogajajo številne nesreče in je bil  s strani ČS 
Rudnik ţe podan predlog za rumeno luč. Predsedujoča je obljubila, da se bo s strani ČS Rudnik 
podala urgenca za rešitev zadeve. 

 Teţave s šolskim avtobusom OŠ Prule in OŠ Oskarja Kovačiča; zaradi sprememb sistema 
šolskega prevoza so se pojavile teţave, ki se jih rešuje v dogovoru s sveti šol, c.i. Črna vas – Lipe,  
LPP in MOL. Predlog naj bi bil, da se stanje vrne na čas junij 2012. 

 Pripombe na plan zimske sluţbe 2012/2013; Helena Ţidanek je povedala, da so bile pripombe 
podane, največja teţava je z delom nekdanje KS Barje, kjer je očitno prišlo do slabega prenosa 
nalog med KS Barje in MOL.  

 Srečanje krajanov ČS Rudnik dne 20.9.2012;  
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Predsedujoča je povedala, da je bila zadovoljna z izvedbo prireditve in odzivom krajanov, manj pa 
s samo organizacijo, saj so bile članice organizacijskega  odbora (razen mag. Andreje Troppan in 
Helene Ţidanek) precej neaktivne. Enako velja tudi za ostale člane sveta.  

 Pripombe na proračun MOL za leti 2013 in 2014; Poslali smo pripombi glede komunalnega 
opremljanja »starega« Rudnika in rekonstrukcije Iţanske ceste. Komunalno opremljanje Rudnika 
se bo sicer nadaljevalo, sredstva bo zagotovilo JP VO-KA. Sestanek krajanov glede omenjene  
gradnje bo v ponedeljek 15.10.2012 ob 17. uri v podruţnični šoli Rudnik.  

 Potekajo brezplačni  računalniški tečaji za upokojence. 

 Program usposabljanja in informiranja za leto 2013; Prisotni so se dogovorili, da se naloge ţe 
predlagane v letu 2012 in neizvedene, izvedejo v naslednjem letu.  

 Priprava na Bazar z Dedkom Mrazom; Predsedujoča je povedala, da bo bazar z Dedkom Mrazom 
okrog 15.12.2012. Večji deleţ organizacije bosta izpeljali šola in Vrtec Galjevica.  

 Uporaba sejmišča Barje;  ČS Rudnik je prejela dopis KD Barje v katerem se omenja tudi moţnost 
najema sejmišča. Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/10: 
Svet ČS Rudnik zahteva, da se sejmišče Barje ne daje v najem, saj sejmišče uporabljajo 
društva z območja ČS Rudnik za izvedbo svojih programov. 
 
Navzočih je bilo 13 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 13 članov sveta.  
ZA: 13 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 3/10 je bil sprejet. 
 

 Parkirna mesta ob Vrtcu na Melikovi in poniţanje robnikov je izvedeno. Vera Debeljak je povedala, 
da bi bilo sedaj potrebno urediti tudi samo pot oz. pločnik za pešce ob Galjevcu, ki je na delih 
uničen od drevesnih korenin. Predlagala je tudi, da se ob poti uredi botaniko.  

 
 
 
AD 3 

Oblikovanje in potrditev Finančnega načrta ČS Rudnik za leto 2013 
 
 

Seje Odbora za finance, ki naj bi pred sejo oblikoval Finančni načrt s planom malih del, zaradi 
nesklepčnosti ni bilo. Helena Ţidanek je predstavila predlog strokovne sluţbe, s katerim se je strinjala 
tudi predsednica Odbora za finance.  
 
V razpravi so se člani sveta strinjali, da je potrebno povečati deleţ sredstev za plan malih del. Vojko 
Perhavec je predlagal, da se v sklopu plana malih del uredi zemljišče (košnja, klopi) za gostilno Livada 
in poimenuje v Park ČS Rudnik. Predsedujoča je povedala, da se razmišlja tudi o postavitvi fitnesa na 
prostem, vendar imajo četrtne skupnosti, ki so fitnes ţe postavile, kar nekaj problemov z 
vzdrţevanjem le-tega. Meni, da je potrebno počakati, da se zadevo uredi sistemsko. Člani sveta so 
imeli pripombe na dosedanjo košnjo v sklopu malih del, saj se je izvedlo le 1x letno.  
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/10: 
Svet ČS Rudnik sprejema Finančni načrt ČS Rudnik s planom malih del za leto 2013. 

 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 4/10 je bil sprejet. 
 
Finančni načrt s planom malih del za leto 2013 je priloga zapisnika.  
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AD 4 

Oblikovanje in potrditev Finančnega načrta ČS Rudnik za leto 2014 
 

Seje Odbora za finance, ki naj bi pred sejo oblikoval Finančni načrt s planom malih del, zaradi 
nesklepčnosti ni bilo. Helena Ţidanek je predstavila predlog strokovne sluţbe, s katerim se je strinjala 
tudi predsednica Odbora za finance. Člani sveta so razpravi povečali deleţ sredstev za plan malih del.  
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/10: 
Svet ČS Rudnik sprejema Finančni načrt ČS Rudnik s planom malih del za leto 2014. 

 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 5/10 je bil sprejet. 

 
Finančni načrt s planom malih del za leto 2014 je priloga zapisnika.  

 
 
 
AD 5 

Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 
 
 
1. Poplavna ogroţenost Ilovškega štradona; Metodij Rigler je izpostavil, da so ob padavinah zelo 
visoke vode na tem delu in je potrebno ugotoviti, kaj je bilo narejenega proti poplavni ogroţenosti. 
Robert Okorn je povedal, da je bilo narejeno poročilo OZRCO, ki ga je potrebno pridobiti za vpogled.  
 
2. Odvoz bioloških odpadkov; Metodij Rigler je izpostavil, da biološke smeti vozijo 1x na 14 dni, kar je 
premalo za vzdrţevanje higienskih razmer. Člani sveta so se dogovorili, da se na Snago poda predlog 
za tedenski odvoz.  
 
3. Člani sveta so se dogovorili, da bo naslednja redna seja 7.11.2012. Do takrat člani sveta pripravijo 
predloge za preostanek finančnih sredstev (poročilo o porabi v letu 2012 so prejeli pred sejo). Robert 
Okorn je predlagal, da se za to sejo tudi pripravi oz. pridobi poročilo OZRCO o poplavni ogroţenosti 
ter na sejo povabi mestnega redarja zadolţenega za projekt »V skupnost usmerjeno MR«, da bo 
predstavil podatke o dosedanjem delu.  
 
4. Prednovoletna seja bo zadnji teden v novembru. V dogovoru z BIC se pripravi seja na Iţanski cesti 
10, skupaj s predstavitvenim programom šole. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19.50. uri. 
 
 
Zapisala: 
Helena Ţidanek              Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 


